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Särskilt yttrande §5 Inriktningsbeslut Stimmets skola 
Barn- och utbildningsnämndens sammanträde den 24 januari 2024 
 
Sverigedemokraterna är positiva till det nya inriktningsbeslutet. Även en  
paraidrottshall är ett välkommet tillskott till kommunen. 
 
Vi vill påtala vikten av att hålla kostnaderna nere, det här är ett stort projekt, som 
tillsammans med andra om- och nybyggnationer kan bli otroligt kostsamma för 
kommunens skattebetalare. 
  
Vi vill lyfta fram behovet av ett förbättrat arbete rörande budgetering av projekt. Vi 
anser det vara mer fördelaktigt att i ett tidigt skede ta höjd för beräknade kostnader, 
än att upptäcka dem längs vägen, och ständigt utöka budget. 
 
Slutligen vill vi påtala vikten av att färdtjänst, varuleverans och personbilar på ett 
säkert, men samtidigt effektivt, sätt ska kunna angöra skolan. Vi ser problem med 
tunga transporter genom Sikvägen och önskar att man verkligen ser över vilka 
alternativ som blir bäst.  
 
Bjarne Vifell (SD) 
Ledamot Barn- och utbildningsnämnden 


